

《单词百科:efficiently是什么意思?efficiently怎么发音?efficiently的解释和用法》

英语单词efficiently是什么意思?efficiently怎么读?efficiently怎么发音?简答网为您整理了efficiently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



efficiently怎么读

efficiently的读音:[ɪ 'f i ʃ ntl ɪ]

efficiently的意思

1、adv.效率高地;有效地;

efficiently的近义词

1、ably adv.精明强干地;灵巧地;巧妙地;熟练地;

2、capably adv.能干地;

3、**competently** adv.胜任地, 适合地;

4、**economically** adv.节约地;节省地;经济地;在经济上;

5、**expeditiously** adv.迅速地, 敏捷地;

efficiently的反义词

1、**inefficiently** adv.无效率地;

efficiently的双语例句

1、She deals with all the correspondence promptly and efficiently.

她迅速有效地处理全部来往信件。

2、The vitamins, by efficiently destroying the reactive oxygen, short circuit the body's natural response to exercise.

维生素, 有效地破坏了活性氧, 从而使身体对运动产生的自然的反应时间变短.

3、Local authorities have to learn to allocate resources efficiently.

地方政府必须学会有效地分配资源.

4、The outlier pattern can be efficiently detected from time series by this algorithm.

通过该算法可以高效率地发现时间序列的异常模式.

5、Ships with square sails sail fairly efficiently with the wind abaft.

装着横帆的船只随风疾驰.

6、The worker oils the machine to operate it more efficiently.

工人给机器上油以使机器运转更有效.

7、It was said that washing powders containing enzymes remove stains more efficiently.

据说加酶洗衣粉除污更有效.

8、He could do his work in life efficiently with a background of domestic comforts.

安逸的家庭环境使他能够有效地从事他的事业.

9、After taking countermeasure to demolish the defective, this sort of quality problem was solved efficiently.

通过制定相应措施消除缺陷,有效解决了该类质量问题.

10、Promote stomach to wriggle, improve constipation condition efficiently.

促进肠胃蠕动,有效改善便秘情况.

11、It is hard to work efficiently in such a confined space.

在这样狭小的空间里工作很难提高效率.

12、A secretary can file papers as efficiently as a floppy disk can store them.

秘书归档文件时可以像软盘存储一样高效.

13、I work very efficiently and am decisive, and accurate in my judgement.

我工作非常有效率,处事果断,而且判断准确.

14、A : They leveled off the road so efficiently after the landslide.

山崩后他们很有效率地把路面整平了.

15、My challenge in this book is to help you resolve these arguments as efficiently as possible.

我的任务就是帮助你尽量有效地解决这些争吵.

16、Those who stay on the farm could acquire bigger land holdings and use them more efficiently.

而那些留在农村的农民就可以收购更多的土地,并且可以更加有效率地进行使用.

17、PC experiment shows that the technologies are able to extract video objects swiftly and efficiently.

PC试验表明:对于单个或多个运动目标视频序列,该技术能够迅速有效的检测出视频对象.

18、Able to work quickly and efficiently in a high level of cleaning job.

能够提供快速,有效,高水平的工作.

以上是简答网为您整理的efficiently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于efficientl

y的用法、efficiently的释义

、efficiently的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/efficiently>

